

Title (en)
SURGICAL STAPLER.

Title (de)
CHIRURGISCHE HEFTEINRICHTUNG.

Title (fr)
AGRAFEUSE CHIRURGICALE.

Publication
EP 0055706 A1 19820714 (EN)

Application
EP 81900208 A 19810115

Priority
AU PE201480 A 19800115

Abstract (en)
[origin: WO8101953A1] A staple cartridge for use in skin and fascia closure of the type in which staples in the course of their ejection from the cartridge are formed about an anvil (37) located at the forward end of the cartridge, in which for the purpose of preventing excessive penetration of staples into the tissue, projections (53) extend beyond the forward surface of the anvil on either side thereof.

Abstract (fr)
Cartouche d'agrafes destinee a etre utilisee dans la fermeture de tissus cutanes ou de fascia, du type dans lequel les agrafes au moment de leur ejection de la cartouche sont formees sur une enclume (37) situee sur l'extremite interieure de la cartouche, dans laquelle dans le but d'empecher une penetration excessive des agrafes dans le tissu, des saillies (53) depassent la surface interieure de l'enclume sur chaque cote de celle-ci.

IPC 1-7
A61B 17/10

IPC 8 full level
A61B 17/068 (2006.01)

CPC (source: EP)
A61B 17/0684 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
FR

DOCDB simple family (publication)
WO 8101953 A1 19810723; EP 0055706 A1 19820714

DOCDB simple family (application)
AU 8100009 W 19810115; EP 81900208 A 19810115